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                               ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ  
              Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 

         ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό: 
 
-Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ.Μ.Βορίδη 
 
Θέμα: «Άμεσες αποζημιώσεις για τις καταστροφές στις ελιές και τα αμπέλια». 
 
Μεγάλες είναι οι καταστροφές στις καλλιέργειες της Κρήτης  από τις ακραίες εναλλαγές της θερμοκρασίας 
των τελευταίων ημερών, αλλά και τη βροχή που έπεσε. 
Οι αγρότες είναι σε απόγνωση, αφού οι σοδειές για τα δύο αγροτικά προϊόντα του νησιού για πολλές 
περιοχές, θεωρούνται κατεστραμμένες. 
Επειδή οι αγρότες σε όλη τη χώρα  αντιμετωπίζουν τεράστια οικονομικά προβλήματα, αφού δέχονται το 
ένα πλήγμα μετά το άλλο.  
Επειδή το ποσοστό ζημιάς, όπως αναφέρουν οι παραγωγοί, είναι αρκετά μεγάλο και κρίνεται άκρως 
απαραίτητη η άμεση διενέργεια εκτιμήσεων των ζημιών από τις υπηρεσίες του ΕΛΓΑ,  
επειδή έχουν πληγεί όλες οι πρώιμες επιτραπέζιες ποικιλίες και ο ανθός της ελιάς καταστράφηκε και  
επειδή το Κίνημα Αλλαγής έγκαιρα έχει ζητήσει: 
1.Καταβολή όλων των αποζημιώσεων που οφείλονται, όπως αυτές για τους ελαιοπαραγωγούς της Κρήτης 
και όλης της χώρας. 
2.Αξιοποίηση του Κανονισμού De Minimis για αναπλήρωση του χαμένου εισοδήματος και όλων των 
κατηγοριών παραγωγής. 
3.Αξιοποίηση Ευρωπαϊκών Κανονισμών, όπως αυτά για την «απόσταξη κρίσης  και τον πράσινο τρυγητό». 
4.Καταβολή τώρα του 50% τουλάχιστον της ενιαίας ενίσχυσης (800 εκατ. Περίπου), μέσω ταμειακής 
διευκόλυνσης του ΟΠΕΚΕΠΕ που δεν απαιτεί έγκριση της Ευρωπαϊκής Ένωσης και αφορά τα δικαιώματα των 
παραγωγών.  
5.Δημιουργία χωριστού λογαριασμού Εγγυοδοσίας στο Ταμείο Εγγυοδοσίας για χρηματοδότηση αγροτών και 
επενδύσεις στον αγροτικό τομέα με αξιοποίηση των 80 εκ. που έχουν διατεθεί ήδη και των 446 εκατομμυρίων 
ευρώ που επιστρέφονται από την Ευρωπαϊκή Ένωση, μετά τη δικαίωση της χώρας μας για επιβληθέντα 
πρόστιμα.   
 
Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί: 
  
-Ποιος είναι ο σχεδιασμός και το χρονοδιάγραμμα για την άμεση αποζημίωση των αγροτών που είδαν τις 
καλλιέργειες τους να πλήττονται από τις ακραίες εναλλαγές της θερμοκρασίας των τελευταίων ημερών, 
αλλά και τη βροχή που έπεσε; 
-Τι συγκεκριμένα μέτρα στήριξής προτίθεστε να λάβετε για τους παραγωγούς και αν σκοπεύετέ να 
υιοθετήσετε τις προτάσεις μας; 
 

 Ο ερωτών βουλευτής    
 
   
Βασίλης Κεγκέρογλου    
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